
                                                        Zápis 

           z VH MÚLP, která se konala dne 3.7.2023 v obci Číčovice. 

 

 

Program: 

1.  Zahájení VH 

2.  Kontrola zápisu VH, která se konala dne 15.5.2023 v obci Pletený Újezd. Paní M.  

     Stuchlíková, starostka obce Pletený Újezd, pan J. Procházka, starosta obce  

     M. Přítočno. 

3.  Volba ověřovatelů zápisu. 

4.  Zhodnocení setkání a exkurze na Letišti Praha, a.s. dne 19.6.2023. 

5.  Dekontaminační plocha Buštěhrad a skládka inertních odpadů. Usnesení Krajského  

     úřadu Středočeského kraje, Odbor životního prostředí a zemědělství. 

6.  Zpráva FÚ pro Středočeský kraj o daňové kontrole na projekt „Kompostéry a  

     štěpkovače pro občany mikroregionu“. „Oznámení o ukončení daňové kontroly“. 

7.  Koncepce Středočeského kraje k rozvoji cyklistiky ve Středočeském kraji na  

     období 2024-2030. 

8.  Zájezd mikroregionu, podzim 2023. Místo, termín a další. 

9.  Organizační a různé. 

 

 

K bodu 1. 

VH zahájila předsedkyně mikroregionu paní ing. Jana Nedvědová. Přivítala přítomné a 

konstatovala, že VH je usnášení schopná. Omluveny jsou obce Hřebeč a Malé 

Přítočno. Uvedla, že jde o předprázdninovou VH. 

 

K bodu 2. 

Ověřovatelé zápisu a nikdo z přítomných neměli k zápisu žádných připomínek a zápis 

byl schválen. 

 

K bodu 3. 

Ověřovateli zápisu byli zvoleni pan Mgr. J. Plášek, místostarosta města Buštěhrad a 

pan J.Kadlec, starosta obce Makotřasy. 

 

K bodu 4. 

Bylo zhodnoceno setkání se zástupci vedení Letiště Praha, a.s. které se uskutečnilo dne 

19.6.2023. VH konstatovala že i toto setkání bylo pro obce mikroregionu přínosné, 

zejména pokud šlo o informaci týkající se dopadu provozu letiště na životní prostředí 

mikroregionu. Jako velmi zajímavou částí setkání byla možnost přihlížet startu nebo 

přistání letadel na hlavní dráze letiště. 
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K bodu 5. 

VH se vrátila k jednání VH dne 15.5.2023,  bodu programu 5., který se týkal „Řízení o 

4. změně integrovaného povolení Dekontaminační plocha Buštěhrad a Skládka 

inertních odpadů“,  které na uvedené VH  podrobně přednesly starostka města 

Buštěhrad, paní ing arch. D. Javorčeková a starostka obce Stehelčeves, paní P. 

Vagenknechtová, včetně písemného podkladu.  VH byla seznámena s usnesením 

Krajského úřadu Středočeského kraje, ze dne 5.6.2023 k diskutované problematice, 

včetně žádosti mikroregionu ze dne 24.5.2023, stát se účastníkem řízení. Tato žádost 

byla výše uvedeným usnesením zamítnuta. Text usnesení KÚSK je přílohou tohoto 

zápisu. S odvoláním na text usnesení, odeslal mikroregion dne 17.6.2023 své 

stanovisko, v němž jej v plném rozsahu odmítl. Zároveň se žádostí o odpověď,  která 

nebyla zatím doručena. Mikroregion se bude uvedenou problematikou dále zabývat i 

když není účastníkem řízení. Stanovisko mikroregionu a jeho další postup by mělo být 

projednáno s městem Buštěhrad a obcí Stehelčeves na nejbližší podzimní VH. 

 

K bodu 6. 

VH byla seznámena se dvěma dokumenty, které se týkají projektu „Kompostéry a 

štěpkovače pro občany mikroregionu“ a jsou přílohou tohoto zápisu. Jde o „Zprávu o 

daňové kontrole“ ze dne 31.5.2023, podle ustanovení § 88 a zákona č.280/2009 Sb. 

daňový řád, ve znění pozdějších předpisů, zpracované FÚ pro Středočeský Kraj. 

Druhým dokumentem je „Oznámení o ukončení daňové kontroly“ rovněž s datem 

31.5.2023. 

 

K bodu 7. 

VH byla seznámena s informací, která se týká „Koncepce rozvoje cyklistiky ve 

Středočeském kraji na období 2024-2030“. Součástí procesu zpracování je průzkum 

mezi obcemi, mikroregiony a dalšími subjekty, které se na území Středočeského kraje 

spolupodílejí na budování a rozvoji cyklostezek a cyklotras. S cílem zmapovat stav 

realizace záměrů, které byly jednotlivými subjekty připravovány v předchozím období 

a sebrat informace o nových záměrech,  které jednotlivé obce, svazky obcí místní 

akční skupiny, případně další subjekty působící v regionu připravují. Součástí výše 

uvedené informace je i dotazník, který by měl odpovědět na výše uvedené. Vzhledem 

k tomu, že náš mikroregion má zpracován generel rozvoje cyklostezek na svém území, 

byl dotazník za náš mikroregion vyplněn a odeslán. Podle získané informace, bude 

nyní probíhat vyhodnocení dotazníků, které bude použito pro nastavení nově 

připravované Cyklokoncepce, která navrhne krátkodobá i dlouhodobá opatření 

k rozvoji cyklistiky na území kraje. Včetně jednoduššího získávání finančních 

prostředků na rozvoj infrastruktury pro cyklistickou dopravu z krajských, státních a 

evropských zdrojů. 
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K bodu 8. 

VH rozhodla o uspořádání tradičního zájezdu pro seniory mikroregionu. Zájezd se 

uskuteční dne 12.9.2023. Místo zájezdu je Zruč nad Sázavou a její zámek. Bylo 

odsouhlaseno,  že finanční náklady za dopravu, vstupy na zámek, a participaci na oběd 

bude hradit mikroregion. Každý účastník přispěje na oběd částkou 150,-Kč. 

Vyhodnocení zájezdu bude provedeno na nejbližší VH. 

 

K bodu č.9. 

VH byla informována, že na základě žádosti TNT Consulting, s.r.o. bylo odesláno 

čestné prohlášení k podpisu, které uvedená firma požadovala ke zpracování 

monitorovací smlouvy pro projekt „Kompostéry a štěpkovače pro občany 

mikroregionu.“ 

 

Příští VH se bude konat v termínu říjen – listopad. Datum bude včas oznámeno. 

 

 

Usnesení. 

1.  Ověřovateli zápisu byli zvoleni: pan Mgr. J. Plášek, místostarosta města Buštěhrad 

a pan J. Kadlec, starosta obce Makotřasy. 

 

2. VH pozitivně zhodnotila setkání s vedením Letiště Praha, a.s., které se uskutečnilo 

     dne 19.6.2023. MÚLP bude s odvoláním na přijaté dokumenty dále rozvíjet 

     spolupráci s Letištěm Praha, a.s. 

 

3. VH odsouhlasila, že mikroregion bude i nadále aktivně sledovat vývoj kolem 

    Dekontaminační plochy Buštěhrad a Skládce inertních odpadů, i když není 

    účastníkem řízení. 

 

4. VH vzala na vědomí Zprávu FÚ pro Středočeský kraj o daňové kontrole na projekt 

     „Kompostéry a štěpkovače pro občany mikroregionu“ a „Oznámení o ukončení  

    daňové kontroly“ 

 

5. VH vzala na vědomí informaci týkající se „Koncepce Středočeského kraje k rozvoji 

    cyklistiky ve Středočeském kraji“. MÚLP se bude i nadále aktivně danou 

    problematikou zabývat. 
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6.  VH odsouhlasila uspořádání zájezdu pro seniory mikroregionu. Rozhodla, že 

      náklady na zájezd, dopravu, vstupy a část nákladů za oběd zaplatí mikroregion. 

      Každý z účastníků zájezdu zaplatí částku 150,-Kč. Nejbližší VH vyhodnotí průběh 

      zájezdu. 

      

7.  VH vzala na vědomí odeslání podkladu pro zpracování monitorovací zprávy TNT 

      Consulting, s.r.o. 

 

8.  Příští VH se bude konat v rozmezí říjen- listopad. Přesné datum konání VH, včetně 

     programu,  bude včas oznámeno. 

 

 

                                                                                           Ing. Jana Nedvědová 

                                                                                                 předsedkyně 

RNDr Miroslav Oplt, CSc.      

 


